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Referat af Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag d. 15. maj 2025 kl. 18.00-20.00 på Næstved specialskole 

 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Nielsen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz, Trine Flindt-Larsen, Kim Tore Sem Dambæk og 

suppleant Jette Kristine Hansen 

 

Ledelsen:  

Peter Pedersen og Mette Hugger  

 

Fraværende: 

 

 

Dagsorden Referat 
Sag 57 
Godkendelse af dagsorden -  

a. Valg af mødeleder 
Beslutning 

Godkendt 
 
Trine er valgt som mødeleder  

Sag 58 
Budgetopfølgning (1 bilag) 
Beslutning 

Vores økonomi ser fornuftig ud. Vi ligger fortsat stabilt indenfor vores 
budget.   

Sag 59 
Logoproces  
Beslutning  

Det besluttes at vi bruger logoet på to linjer med blå krusedulle til 
brevpapir, og logo på en linje med blå krusedulle til skilte  

Sag 60 
Seksualpolitik (1 bilag) 
Orientering  

Der mangler uddybende tekst om, at det er et samarbejde mellem 
forældre og skole i forhold til seksualpolitikken. Seksualpolitikken 
skal indeholde elementer af de emner der berøres i dagligdagen.   
Der mangler anerkendelse for at rumme snakke om de forskellige 
seksualiteter.  
Retningslinjen skal ikke stå i princippet, da det behandles i vores 
VMED.   
Som udgangspunkt er der enighed i, at vi bestræber os med, at der 
klædes om med samme køn, men det er en problematik for vores 
LK-række, da der ikke er mandskab til at dele sig mellem mand og 
kvinde.  
Kunne det indtænkes at der arbejdes med ”uge sex” i uge 6.  
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Forslag om at i stedet for indskoling, mellemtrin og udskolingen, at 
skrive at som elev på Næstved Specialskole berører vi emner som…. 
(kort beskrivelse af de emner der arbejdes med)  
Det er vigtigt, at det er beskrevet hvor går grænserne imellem elever 
og elev/voksne.  
Det første tekststykke beholder vi, og indskriver at det er et 
samarbejde mellem hjem og skole, skolen understøtter forældrenes 
arbejde. Vi fjerner punktopstillingen og beskriver det mere bredt. Og 
fjerner retningslinjen.  
Kim og Maria laver udkast.  

Sag 61 
Forældrekurser 
Beslutning  

Forældreaftner/temaaftner.  
Oplæg kunne være angst, sanse integration, skoleværing og 
selvskade.  
Mette taler med personalet om der kunne laves et oplæg omkring 
det at være sanse sensitiv, Mette vender tilbage med det til næste 
møde. Det afdækkes om det skal være for Næstved Specialskole, 
eller om vi kan invitere specialklasser på de andre skoler.  

Sag 62 
Valg af fotofirma (4 bilag) 
Beslutning  

Skolebestyrelsen ønsker at benytte fotofirmaet Modul foto.  

Sag 63 
Nyt fra  
Forældre:  
Medarbejdere: 
Ledelse:  
Rettighedsråd:  
Orientering  

Forældre:  
Intet nyt  
 
Medarbejdere: 
Ønske om et sanserum fra personalet. Der er en udfordring med 
vores lokalekapacitet. Kunne det være i PLC-boligen? I det gamle 
tale-høre lokale. Ledelsen undersøger om der kan blive 
lokalemuligheder for at indrette et sanserum.  
 
Der var stor glæde for de ekstra penge til klassekassen for 2025.  
 
Ledelse:  
Indtil videre har det været en rolig fagfordelingsproces.  
Vi har tre stillingsopslag oppe, en lederstilling, en psykolog, og SFO-
pædagog.  
Sidste skoleår blev SFO´en delt mellem to zoner, i kommende 
skoleår samles SFO´en samme sted. Ønske fra forældre er at der 
skal tages hensyn til børnene.  
Vi har været igennem de sidste visitationer, der er elever der går ud 
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og elever der revisiteres til lavere niveau. Og der er visiteret nye 
elever.  
 
Rettighedsrådet:  
Der har været drøftelse omkring legepladser og hvilke elementer 
eleverne kunne ønske sig i forbindelse med legepladserne.  
Rettighedsrådet fungerer rigtig godt, og både elever og personale er 
meget engageret.  
Der er en problematik omkring krager på multibanen, kunne det 
løses med snor/gardin ved indgangen.  
 

Sag 64 
Punkter til kommende møder 
Beslutning  

Oplæg omkring sanse sensitive elever  
Årsberetningen  
Møderække for skoleåret 25-26 
 
 
 
 
  

Sag 65 
Eventuelt  
Orientering 

Vi inviterer til klokken 17.30 til fremlæggelse af årsberetningen. Der 
bestilles forplejning til skoleårets sidste møde.  
 

 

 


